

3. Abdullah Saif Ali Al Raihi – Independent

Holds a Bachelor's degree in Journalism and Media from Sultan Qaboos University, a Master's degree in International Relations (International Security) from the University of Leeds, and a Master's degree in Strategic Studies for National Security and Defense from Sultan Qaboos University. Completed executive training programs from the National Defense college. Currently serves as an Administrative and Financial Expert at the Office of the Minister of Agricultural, Fisheries Wealth, and Water Resources. Over 27 years of experience in operations management, strategic planning, human resources, crisis management, financial and administration.

4. Sulaiman Abdullah Khalfan Al Balushi – Independent

Holds a Master's degree in International Banking, Finance, and Risk Management from Glasgow Caledonian University, a Pre-Master's degree in Business, Social Sciences, and Law from the University of Glasgow, and a Diploma in Accounting from Sultan Qaboos University. Currently serving as the Director of Investments at Royal Court Affairs, he oversees multi-asset investments across global financial markets, leveraging his expertise in strategic asset allocation, portfolio management, risk assessment, and investment strategy. He is the Vice Chairman of Oryx Fund and a member of Ahli Islamic Money Market Fund, Izdihar Real Estate Fund, Al Tharwa Fund, and Meethaq Equity Fund. With over 20 years of experience in investment and audit functions, he has contributed to the organization's objectives including investment and risk management strategy.

5. Ali Said Ali Al Uraimi – Independent

Holds a bachelor degree in Finance from Sultan Qaboos University and a postgraduate qualification in Management Learning and Leadership from Lancaster University. A fellow researcher at the Center for Business in Society

3. عبدالله بن سيف بن علي الراجحي – مستقل

حاصل على درجة البكالوريوس في الصحافة والإعلام من جامعة السلطان قابوس، ودرجة الماجستير في العلاقات الدولية (الأمن الدولي) من جامعة ليدز في المملكة المتحدة ودرجة الماجستير في الدراسات الاستراتيجية للأمن الوطني والدفاع من جامعة السلطان قابوس. كما أكمل برامج تدريبية تنفيذية من كلية الدفاع الوطني. يشغل حاليًا منصب خبير إداري ومالي في مكتب وزير الثروة الزراعية والسمكية وموارد المياه. لديه أكثر من 27 عامًا من الخبرة في إدارة العمليات، والتخطيط الاستراتيجي، والموارد البشرية، وإدارة الأزمات، والإدارة والمالية.

4. سليمان بن عبدالله بن خلفان البلوشي – مستقل

حاصل على درجة الماجستير في الصيرفة الدولية والمالية وإدارة المخاطر من جامعة جلاسكو كالدونيان، ودرجة ما قبل الماجستير في الأعمال والعلوم الاجتماعية والقانون من جامعة جلاسكو، بالإضافة إلى دبلوم في المحاسبة من جامعة السلطان قابوس. يشغل حاليًا منصب مدير الاستثمارات في شؤون البلاط السلطاني، حيث يشرف على الاستثمارات متعددة الأصول عبر الأسواق المالية العالمية، مستفيدًا من خبرته في تخصيص الأصول الاستراتيجية، وإدارة المحافظ، وتقييم المخاطر، ووضع استراتيجيات الاستثمار. يشغل منصب نائب رئيس مجلس إدارة صندوق أوريكس، وهو عضو في كل من صندوق الأهلي الإسلامي للسيولة النقدية، وصندوق إزدهار العقاري، وصندوق الثروة، وصندوق ميثاق للأسهم. يمتلك خبرة أكثر من 20 عامًا في الاستثمار والتدقيق، وقد ساهم في تحقيق الأهداف الاستثمارية للمؤسسة وتطوير استراتيجية إدارة المخاطر.

5. علي بن سعيد بن علي العريمي – مستقل

حاصل على درجة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس، ومؤهل الدراسات العليا في التعليم الإداري والقيادة من جامعة لانكستر. زميل باحث في مركز الأعمال و المجتمع بجامعة

at Coventry University since 2017 and an alumnus of the National CEO Program by IMD Business School. Currently serves as the Chief Executive Officer of Oman Agriculture Development Company. Serves as board member in several companies as well as a member in Economic committee and Food security committee in Oman chamber of Commerce. Has over 20 years of experience in strategic business development, financial management, performance management, and investment planning across various industries, including food, agriculture, investment, and education services.

6. Abdul Aziz Saud Dawood Al Raisi - Independent

Holds approved basic aircraft maintenance training from Air New Zealand, in addition to several professional programs specialized in aviation management and operational engineering. Chairman of the Board of Oman Oil Marketing Company and previously held the position of Chief Executive Officer of Oman Air from 2018 to 2024. He brings over 30 years of extensive leadership experience in the aviation sector and related services, covering corporate transformation, strategic planning, operations management, business development, and strategic partnerships and alliances.

7. Saleem Pir Bakhsh Shahdad Al Raisi - Independent

Holds a Bachelor's degree in Economics from Kuwait University. Currently he serves as Senior Investment Officer at the Social Protection Fund. He has over 29 years of experience in the fields of investment, asset management, business development and the financial sector. Member of the Board of Directors of Oman Flour Mills Company SAOG and United GCC Fund.

8. Imad Salim Nasser Al Salmi - Independent

Holds a Bachelor's degree in Economics from Sultan Qaboos University and is a Chartered

كوفنتري منذ عام 2017، وهو خريج البرنامج الوطني للرؤساء التنفيذيين من كلية أي إم دي للأعمال. يشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لشركة تنمية زراعة عمان، وهو عضو مجلس إدارة في العديد من الشركات. وعضو لجنتي الأمن الغذائي واللجنة الاقتصادية بغرفة تجارة وصناعة عمان. يمتلك خبرة أكثر من 20 عامًا في مجالات تطوير الأعمال الاستراتيجية، والإدارة المالية، وإدارة الأداء، والتخطيط الاستثماري في عدة قطاعات، بما في ذلك الأغذية، والزراعة، والاستثمار، والخدمات التعليمية.

6. عبد العزيز بن سعود بن داود الرئيسي - مستقل

حاصل على تدريب أساسي معتمد في صيانة الطائرات من شركة طيران نيوزيلندا، إضافة إلى عدد من البرامج المهنية المتخصصة في إدارة الطيران والهندسة التشغيلية. رئيس مجلس إدارة شركة النفط العمانية للتسويق، شغل سابقًا منصب الرئيس التنفيذي لشركة الطيران العُماني خلال الفترة 2018-2024. يتمتع بخبرة قيادية واسعة تمتد لأكثر من 30 عامًا في قطاع الطيران والخدمات المرتبطة به، شملت مجالات التحول المؤسسي، والتخطيط الاستراتيجي، وإدارة العمليات، وتطوير الأعمال، وإدارة الشراكات والتحالفات الاستراتيجية.

7. سليم بن بيربخش بن شهداد الرئيسي - مستقل

حاصل على درجة البكالوريوس في الاقتصاد من جامعة الكويت. يشغل حاليًا منصب مسؤول استثمار أول في صندوق الحماية الاجتماعية. يتمتع بخبرة تزيد عن 29 عامًا في مجالات الاستثمار، وإدارة الأصول، وتطوير الأعمال، والقطاع المالي. وهو حاليًا عضو مجلس إدارة في شركة مطاحن صلالة ش.م.ع. وصندوق المتحدة للأسواق الخليج.

8. عماد بن سالم بن ناصر السالمي - مستقل

حاصل على درجة البكالوريوس في الاقتصاد من جامعة السلطان قابوس وهو محلل استثمار بديل معتمد (CAIA). لديه سنوات عديدة

Alternative Investment Analyst (CAIA). He has extensive years of experience in Alternative Investments, where he oversees a diversified multi-asset private equity portfolio. His expertise spans various sectors, allowing him to identify high-potential investments and contribute to strategic decision-making. Throughout his career, he has been actively involved in evaluating investment opportunities, managing risk, and optimizing portfolio performance to achieve sustainable growth. In addition to his leadership role, he serves as a Board member for Al Omaniya Financial Services SAOG and Sembcorp Salalah Power & Water Company SAOG.

9. Ali Salim Zahir Al Sibani – Independent

Holds a Bachelor's degree in Commerce and Economics from Sultan Qaboos University and a Master's degree in Entrepreneurship from University College London (UCL). He is also a Chartered Financial Analyst (CFA) charter holder. He currently serves as Co-Founder and Partner at Cyfr Capital, a venture capital firm managing assets exceeding USD 100 million and focused on investing in startups globally and in the Sultanate of Oman. He has over 10 years of professional experience at Oman Investment Authority in the areas of investment, economic diversification, portfolio management, corporate governance, and risk and compliance. He also served as a Board and Executive Committee member of Fisheries Development Oman, and as an Investment Committee member of the Gulf Japan Food Fund and the Ministry of Culture, Sports and Youth.

10. Nooh Abdul Hameed Issa Al Zadjali – Independent

holds an MSc in Human Resource Management (Talent Management & Development) with Distinction from the University of Lincoln (UK). A CIPD Associate, certified in Lean methodology, and a graduate of the National Leadership Program "Etimad" at the Royal Academy of Management. He is an organizational development professional with extensive experience in organizational design,

من الخبرة في الاستثمارات البديلة، حيث يشرف على محفظة استثمارية متنوعة متعددة الأصول في الأسهم الخاصة. تمتد خبرته عبر العديد من القطاعات، مما يتيح له التعرف على الفرص الاستثمارية ذات الإمكانيات العالية والمساهمة في اتخاذ القرارات الاستراتيجية. طوال مسيرته المهنية، كان له دور فعال في تقييم الفرص الاستثمارية، وإدارة المخاطر، وتحسين أداء المحفظة لتحقيق النمو المستدام. بالإضافة إلى دوره القيادي، يشغل عضوية مجلس إدارة الشركة العمانية الخدمات التمويل (ش.م.ع) وشركة سيمكوب صلالة للطاقة والمياه (ش.م.ع).

9. علي بن سالم بن زاهر السباني – مستقل

حاصل على درجة البكالوريوس في التجارة والاقتصاد من جامعة السلطان قابوس، ودرجة الماجستير في ريادة الأعمال من جامعة كوليدج لندن، كما يحمل شهادة المحلل المالي المعتمد (CFA). يشغل حاليًا منصب الشريك المؤسس في شركة سايفر كابيتل، وهي شركة رأس مال تدير أصولًا تتجاوز 100 مليون دولار أمريكي، وترتكز على الاستثمار في الشركات الناشئة عالميًا وفي سلطنة عُمان. يمتلك خبرة مهنية تمتد لأكثر من 10 سنوات في جهاز الاستثمار العُماني في مجالات الاستثمار وتنوع الاقتصاد وإدارة المحافظ الاستثمارية، والحوكمة المؤسسية، وإدارة المخاطر والامتثال. كما شغل عضوية مجلس الإدارة واللجنة التنفيذية في شركة تنمية أسماك عُمان، وعضوية لجنة الاستثمار في صندوق الخليج اليابان للأغذية، ووزارة الثقافة والرياضة والشباب.

10. نوح بن عبد الحميد بن عيسى الزدجالي – مستقل

حاصل على درجة الماجستير في إدارة الموارد البشرية (إدارة وتطوير المواهب) مع مرتبة الشرف (امتياز) من جامعة لنكولن بالمملكة المتحدة، وهو عضو منتسب في CIPD، وحاصل على شهادة في منهجية اللين، وخريج برنامج القيادة الوطنية «اعتماد» من الأكاديمية السلطانية للإدارة. وهو متخصص في التطوير المؤسسي، يتمتع بخبرة راسخة في التصميم التنظيمي، والحوكمة المؤسسية،

corporate governance, project management, policy and procedure development, and quality management. He currently serves as a Consultant Management consultancy Services at TAKATUF Oman, one of Oman Investment Authority entities, supporting organizations in enhancing operating models and effectiveness. Throughout his career, Nooh has held leadership roles across multiple sectors in Oman, including power and utilities, logistics and supply chain, tourism, and finance and insurance.

وإدارة المشاريع، وتطوير السياسات والإجراءات، وإدارة الجودة. يشغل حاليًا منصب مستشار الخدمات الإدارية لدى شركة تكاتف عُمان التابعة لجهاز الاستثمار العماني، حيث يقدم الدعم للمؤسسات في تطوير نماذج التشغيل وتعزيز الكفاءة المؤسسية. تولى أدوارًا قيادية في قطاعات متعددة داخل سلطنة عُمان شملت الطاقة والمرافق، واللوجستيات وسلاسل الإمداد، والسياحة، والقطاعين المالي والتأميني.

With regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

Habib Murtadha Al Hamaid
Corporate Secretary &
Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد
أمين سر مجلس الإدارة
ومسؤول علاقات المستثمرين